

2026 (第二十三届) 中国国际化工展览会 ICIF China 2026



9月15-17日 September 15-17



上海新国际博览中心
Shanghai New International Expo Centre



www.icif.cn | ICIF 2026

主办单位 Sponsor



中国石油和化学工业联合会 China Petroleum and Chemical Industry Federation 承办单位 Organizers



中国国际贸易促进委员会化工行业分会 CCPIT Sub-Council of Chemical Industry



中国化工信息中心 China National Chemical Information Center







中国国际化工展览会 (ICIF China) 创办于1992年,由中国石油和化学工业联合会主办,中国国际贸易促进委员会化工行业分会和中国化工信息中心共同承办,历经34年发展,已成功举办了二十二届,是全球领先的石油和化工行业交流平台。

2026年,展会将汇聚能源与石油化工、基础化学品、化工新材料、精细化工、化工安全与环保、化学品包装与储运、化工工程与装备、数字化-智能制造、化学试剂与实验室设备等知名企业的数万种产品和先进技术,是企业宣传新产品、新技术、新装备和新成就的重要平台,展示当前能源和石油化工行业加快培育和发展新质生产力的重要成果。

在中国"十五五"开局之年,如何抓住机遇开辟新赛道、拓展新领域,是企业必须面对的现实课题。以"中国国际化工展"为核心的"中国石化产业周"不仅是展示行业技术创新的平台,更是推动全球化工产业务实合作的重要渠道;我们致力于助力企业提升创新能力、构建新竞争优势,促进供应链与产业链融通发展,为企业创造更多合作机会、把握市场趋势、实现共赢发展提供有效支撑。

Since its establishment in 1992, China International Chemical Industry Fair (ICIF China), sponsored by the China Petroleum and Chemical Industry Federation (CPCIF) and co-organized by the CCPIT Sub-Council of Chemical Industry (CCPIT CHEM) and China National Chemical Information Center (CNCIC), has successfully been held for 22 sessions over the past 34 years, and has grown into one of the world's leading exchange platforms for the petroleum and chemical industries.

In 2026, ICIF China will continue to bring together well-known enterprises showcasing tens of thousands of products and advanced technologies across energy and petrochemicals, basic chemicals, new chemical materials, fine chemicals, chemical safety and environmental protection, chemical packaging, storage & transportation, chemical engineering and equipment, digitalization and smart manufacturing, as well as reagent and lab. It will serve as an important stage for enterprises to release new products, new technologies, new equipment, and new achievements, while also presenting the industry's progress in fostering and developing new quality productive forces.

At this pivotal moment, as the Outline of the 15th Five-Year Plan for National Economic and Social Development of China is being launched, enterprises are confronted with the pressing task of seizing opportunities to open new tracks and expand into emerging fields. With ICIF China as the core, "China Petroleum and Chemical Industry Week" not only serves as a platform to showcase technological innovation within the industry, but also as an important channel to advance pragmatic cooperation in the global chemical sector. It is committed to empowering enterprises to enhance innovation capacity, build new competitive advantages, and promote the coordinated integration of supply and industrial chains—providing effective support for creating broader cooperation opportunities, capturing market trends, and achieving win-win development.



中国石化产业周

China Petroleum and Chemical Industry Week



整体规模
Exhibition Area

155,000 m²



参展企业 Exhibitors

2,500+家



参观人数 Visits

80,000+_A



展品范围



能源与石油化工 Energy and Petrochemicals



化学品包装与储运 Chemical Packaging, Storage & Transportation



基础化学品 Basic Chemicals



化工工程与装备 Chemical Engineering and Equipment

化工新材料
New Chemical Materials



数字化-智能制造 Digitalization/Smart



精细化工 Fine Chemicals



化学试剂与实验室设备 Reagent & Lab



化工安全与环保 Chemical Safety and Environmental Protection



科研成果及相关服务

Scientific Research Achievements and Related Service

Applications 下游应用



Concurrent Events

同期活动



及储运展览会 **CPLF China**

5martChem

中国国际化工装备及智能 制造展览会

SmartChem China

中国国际橡胶技术展览会 RubberTech China



中国化学试剂暨实验室 设备仪器展览会

Reagent & Lab Expo



中国国际精细化工展览会 SpeChem

ASECHINA
Adhesives and Sealants Expo

中国国际胶粘剂及密封剂 展览会 ASE China

CPIF中国石化 2026 **产业论坛**

高新材料

Advanced-materials

Chemical Fibers

And Textiles

中国石化产业论坛

China Petroleum Chemical Industry Forum

2026 (第二十三届) 中国国际化工展览会 ICIF China 2026









区 域 ZONE	标准展位 SHELL SCHEME	光地展位 RAW SPACE
A 区 Zone A	USD 2,650 / 9sqm (Min:9sqm)	USD 230 / sqm (Min: 36sqm)
B 区 Zone B	USD 2,250 / 9sqm (Min:9sqm)	USD 210 / sqm (Min: 36sqm)
C 区 Zone C	USD 2,100 / 9sqm (Min:9sqm)	/